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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:710 Den nya mobillagen

Den nya lag om handhållen kommunikationsutrustning som började gälla den 
1 februari 2018 har skapat problem, bland annat i Skövde.

Enligt medieuppgifter har detta orsakat problem för bussbolaget Nobina i 
Skövde som började ställa om sina bussar för ett år sedan men ännu inte är 
färdiga med detta. 

Nu tvingas bussförarna att stanna när de ska kommunicera med trafikledningen. 
En av anledningarna till att inte alla bussar fått ny kommunikationsutrustning är 
enligt gruppledaren på Nobina att det inte går att få tag på ny utrustning, vilket 
gör att man inte kan byta ut den.  Man talar om att man nu behöver ett års 
dispens. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Avser statsrådet att på något sätt ta initiativ för att ge dispens till de bussbolag 
som ännu inte har kunnat byta ut sin kommunikationsutrustning? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-05
Besvaras senast
2018-02-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


